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Toelichting Burgerinitiatief De Noord 
Roderigh Groenland 
aan: 
h.wijnveen@heerhugowaard.nl 
02-06-2014 21:16 
Cc: 
Remon Drenth, "miranda.beers@xs4all.nl", "marcelvanderloos@gmail.com" 
Details verbergen 
Van: Roderigh Groenland <roderigh@hotmail.com> 

Aan: "h.wijnveen@heerhugowaard.n!" <h.wijnveen@heerhugowaard.nl> 

Cc: Remon Drenth <rlg.drenth@quicknet.nl>, "miranda.beers@xs4all.nl" 
<miranda.beers@xs4all.nl>, "marcelvanderloos@gmail.com" 
<marcelvanderloos@gmail.com> 

Geachte heer Wïjnveen, 

Naar aanleiding van uw brief d.d. 21 mei en ons telefoongesprek van vandaag zou ik graag ons 
burgerinitiatief toelichten. 

De kern van ons initiatief luidt dat wij hebben geconstateerd dat het leerlingenaantal op de Sint 
Josephschool in de Noord daalt en zeer binnenkort een kritisch punt zal bereiken. De Noord dreigt 
te vergrijzen en dat heeft tot gevolg dat wij ons zorgen maken over de vitaliteit van deze dorpskern 
binnen gemeente Heerhugowaard. Tijdens de voorbereiding van dit burgerinitiatief (lees 
inventarisatie van het probleem) stuitten wij op veel bijval. Peuterspeelzalen, Kinderopvang, 
Kinder-activiteitenprogramma's, Verenigingen en Clubs beaamden een drastische terugloop van 
alles wat een dorp in leven moet houden. En dan praten we nog niet eens over de middenstand, 
want wij beseffen dat daar marktwerking van toepassing is. Dit valt buiten de verantwoordelijkheid 
van de Gemeentepolitiek. Demografische ontwikkelingen, leefbaarheid, vooruitgang en vooral 
onderwijs vallen natuurlijk wel onder de verantwoordelijkheid van de gemeentepolitiek. 

Eerdere onderzoeken (bijvoorbeeld Companen) op dit gebied wezen ons al richting dit probleem. 
Dat dit fenomeen echter in de Noord zo snel en drastisch zijn intrede doet had niemand verwacht. 
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De conclusies van eerdere rapporten zijn gelukkig eensluidend...woningbouw is noodzakelijk! De 
termijnen die worden genoemd zijn ons echter veel te vaag en te laat. 

Naar onze mening moet er onmiddellijk aan de woningbehoefte worden voorzien zodat jonge 
gezinnen zich kunnen (blijven) vestigen in de Noord. Veel gezinnen of jonge starters zijn al buiten 
de gemeentegrenzen gaan wonen en aankomende generaties denken daar ook aan als de 
woningfaciliteiten te lang op zich laten wachten. Deze vitale doelgroep is van levensbelang voor 
een gebied als Heerhugowaard en -de Noord. 

In de kern is dit ons betoog. Wij zijn ons ervan bewust dat hier heel veel factoren een rol spelen. 
Wij zijn op dit moment bezig om zoveel mogelijk van deze factoren, cijfers, feiten en prognoses in 
een presentatie te verwerken. Deze presentatie zal naar schatting ongeveer 20 minuten in beslag 
nemen. En wellicht is het goed om wat extra tijd in te ruimen voor vragen en wederhoor. We zullen 
ook een "papieren" presentatie aanbieden aan de raadsleden zodat zij alles nog eens na kunnen 
lezen indien gewenst. Enkele raadsleden zijn al op de hoogte van de problematiek. De omvang 
echter zal velen verbazen. 

Ik dank u voor het telefoongesprek van vanmiddag. Graag zouden wij op de raadsvergadering van 
24 juni a.s. deze presentatie houden. We zien graag uw uitnodiging tegemoet waarin plaats en 
tijdstip en eventueel procedures worden genoemd. 

Voor een snellere correspondentie kunt u ons bereiken via: 

Humulus lupulus en Dorpsraad de Noord-Veenhuizen 
p/a Roderigh Groenland 
Poorter 7 

1722 GR ZUIDSCHARWOUDE 

e-mail: roderifthffihotmail.com 

mobiel: 06-51228569 

Met vriendelijke groet! 

Roderigh Groenland 
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